

ZEYADA SAVINGS ACCOUNT KEY FACTS STATEMENT (KFS)

WARNING: Read this document carefully and sign only if you clearly understand and agree to the content of the Key Facts Statement (KFS), which is available in English and Arabic. This KFS provides you with key product features, and indicative information about the applicable accounts, profits, fees and charges for this product. You may also use this document to compare similar financial products and/or services offered by other Banks. For more details on this document, please call 600555522 or email: info@ajmanbank.ae.

PRODUCT DESCRIPTION: The Ajman Bank Zeyada Savings Account is a Shari'ah-compliant savings account based on the Wakala (Agency) principle, enabling customers to save and grow their funds through investments in Shari'ah-compliant activities, with profits generated from the actual performance of such investments.

SHARI'AH CONCEPTS CLARIFICATION: The Zeyada Savings Account is based on the Islamic concept of Wakala (Agency), under which the customer appoints Ajman Bank as an agent to invest the deposited funds in Shari'ah-compliant investments on the customer's behalf.

Particulars	Account
Shariah Structure	Wakala
Account opening fee:	No charges
Initial minimum deposit:	Not required
Eligibility:	UAE Nationals & Legal Residents
Currency:	United Arab Emirates Dirham (AED)
Minimum balance to avoid charges:	Not required
Monthly fall below fee:	Not applicable
Minimum MACB* to earn profit:	AED 10,000
Profit payout (Variable):	Monthly (End of Month + 3 days)
Lock-in period:	None

*MACB - Monthly Average Closing Balance

**Lock-in period - The Zeyada Savings Account offers complete liquidity and does not have any lock-in period. Customers may access or withdraw their funds at any time, subject to the applicable Terms and Conditions.

Fees and Charges

- This is a list of the main service charges for this account and does not include all charges. To view all our Fees and charges, you may visit our website www.ajmanbank.ae.
- All Fees and charges mentioned above are subject to Value Added Tax (VAT) of 5%.

Average Balance Profit Tiers

The Customer's average balance will be categorized into the following balance tiers for the purpose of determining expected profit distribution.

No Profit	<AED 10,000
Tier 1:	AED 10,000 – 99,999
Tier 2:	AED 100,000 – 499,999
Tier 3:	AED 500,000 – 2,999,999
Tier 4:	AED 3,000,000 – 4,999,999
Tier 5:	AED 5,000,000 and above

Profit Basis

Profit rates will be disclosed through Ajman Bank official channels including website and mobile application for the upcoming month.

(Monthly Average Closing Balance (MACB) x Applicable Tier Rate x No. of days)/365 = Accrued Profit

Illustrative Example	
Monthly Average Balance:	AED 250,000
Applicable Tier:	Tier 2
Declared Profit Rate:	1%
Profit calculation	$(250,000 \times 1\% \times 30) / 365$
Monthly Profit payable:	AED 205.48

Note: The example provided above is for illustrative purpose only.

PRE-MATURITY WITHDRAWAL:

Takharoj clause applies: No profit will be applicable if customer exits before month-end.

The Takharoj clause: enables early closure of the Account by the customer. In such cases, if the account is closed prior to the completion of the defined profit distribution period, the customer shall not be entitled to any profit for that period, and only the principal amount (net of any applicable charges) will be payable.

WARNING: Ajman Bank reserves the right to amend the Terms and Conditions, including fees and charges, at any time by providing a sixty (60) calendar days' written notice to your registered contact details before changes can take effect.

WARNING: The Bank may close the account;
1. If account conduct is not as per bank's policies or CBUAE regulations.
2. If 4 or more cheques are returned due to insufficient funds.
3. Not providing updated Legal IDs might result in the transactions being restricted, account being blocked, or account.

WARNING: Ajman Bank will never ask you for your personal information (Password, debit / credit PIN) via call, email or SMS. Kindly do not disclose such details to anyone.

Additional Information:

Requirements To Open An Account: To open the account you will need to satisfy some identification requirements as per regulatory instructions and banks' internal policies. These may include providing documents and information to verify your identity. Such information may be required on a periodic basis. All our products and services are derived by Shari'ah standards. The Bank's Terms and Conditions (including any relevant applications and documents) shall be read and implemented in line with this KFS.

Key Terms and Conditions: Customer acknowledges and agrees that his/ her funds will be invested by the Bank in Sharia' compliant funds.
Profit rate will be declared monthly in advance for the upcoming month and is subject to change at bank' discretion.
Customer shall bear all the risks associated with (i) The Investment (which shall include, for the avoidance of doubt, the risk of the partial or total loss of the Investment Amount); and (ii) All acts of the Bank as agent for the Customer except those risks resulting from the Bank's willful misconduct or gross negligence or breach of its obligations under the Wakala Agreement.
The Bank shall not be liable or responsible to the Customer for any risks or actual losses in relation to the Investment (including its performance) except those risks and actual losses (not to include any opportunity costs or funding costs) resulting from the Bank's willful misconduct or gross negligence or breach of its obligation under the Wakala Agreement.

Governing law and Jurisdiction of Court: The terms and conditions of this product shall be governed by the federal laws of the United Arab Emirates as applied by the competent court of the United Arab Emirates to the extent they are not in conflict with the rules and principles of Sharia.

Record Update: Always keep your profile/records updated with the bank to avoid any account service interruptions. If the customer changes his/her address or contact numbers, he/she should inform Ajman Bank through relevant channels. The customer should keep all correspondences relating to the account between themselves and Ajman Bank in a secure place for future reference. The customer should check the statements sent to him/her and acknowledge receipt where required by the Bank to do so. You can update expired legal IDs via Ajman Bank mobile banking or you may also visit nearest Ajman Bank branch to update your information.

Liquidity And Account Terms: The account has no fixed tenure or lock-in period. Customers may withdraw funds at any time without penalty. Profit eligibility is based on the monthly average closing balance maintained for the calculation month.

Wakala Investment Structure: This is a recurring Wakala structure, where the Customer's funds are invested by Ajman Bank as Wakeel on a monthly basis. Each investment cycle is automatically renewed at the end of every month, unless the Customer closes the account.

Cooling Off Period: is a period (5 business days) after agreeing to the Product and/or Service that allows you to reconsider the purchase and to withdraw from the contract without suffering any undue costs, obligations or inconvenience. The Cooling-Off period begins immediately after signing the contract. During this period, you may choose to consult other persons including a lawyer or any advisor, in order to make an informed decision. By the 6th business day, you must decide to choose to reject or negotiate an amendment to the contract or otherwise the contract may be in force in accordance with its terms and conditions. Accordingly, you can request the Bank for any of the below options, either to:
a. Provide you with the Cooling-Off period of 5 Business days, where the Bank will not be able to proceed with your application, offer, contract, transaction etc.. until this period expires.
b. Waive the Cooling-Off period right and proceed immediately with your application, offer, contract, transaction etc.. In this case, you must provide the Bank with a written notice.

What Happens If You Do Not Use The Account For Long Period: If your account remains inoperative for a period of 3 years, it will be treated as a dormant account. If your account becomes dormant, no debit transactions would be allowed until the account gets re-activated. To re - activate your account, please visit your nearest branch with valid identity documents.

Responsibilities of Customer: If the customer changes his/her address or contact numbers, he/she should inform Ajman Bank through relevant channels. The customer should keep all correspondences relating to the account between themselves and Ajman Bank in a secure place for future reference. The customer should check the statements sent to him/her and acknowledge receipt where required by the Bank to do so.

Available Channels: Ajman Bank offers its customers the facility and convenience of conducting most of their banking transactions at a time that suits them not only in the UAE but anywhere in the world. Our electronic banking channels include; Internet Banking, Phone Banking, SMS banking, Mobile Banking, Automated Teller Machine, Cash/Cheque Deposit Machines. For further details on each of the channels Please visit www.ajmanbank.ae.

Closing This Account: If you wish to close your account, please visit nearest Ajman Bank branch and fill the account closure form. Please surrender any unused Cheque Book(s) and/ or Debit Card(s).

Profit surplus: Actual profit generated from the pool will be shared with eligible customers. Any surplus above expected profit may be retained by the Bank as performance fee.

Transfers from Ajman Bank Accounts: This Account does not permit inward transfers originating from other Ajman Bank accounts. Any such transfer may be declined or returned by the Bank.

Ajman Bank Tariff Of Charges: For the specific details and applicable terms and conditions, please refer to Ajman Bank Tariff of Charges on Ajman Bank website. For further details please visit www.ajmanbank.ae/site/tariff-of-charges-retail.html.

COMPLAINTS AND SUGGESTIONS:

For complaints and suggestions, you may visit any of our Branches and submit in writing or verbally to our Customer service officer. You can also call our Phone Banking on 600555522 and we will be happy to assist. Alternatively, you may also use our website www.ajmanbank.ae/site/contact-us.html or Email us at info@ajmanbank.ae. For more details on the Customer service charter, please visit: www.ajmanbank.ae.

IMPORTANT NOTE:

This Key Facts Statement must be duly signed / consent by the Bank representative and the Customer, prior to availing the financial product and/or service. A copy of the signed document must be provided by the Bank for your information and records at any point of time during the relationship tenure and/or based on your request.

MARKETING AND PROMOTIONAL - COMMUNICATION

I agree to receive promotional/marketing/product communication from Ajman bank

☐ Yes ☐ No

Preferred mode of communication (if Yes) ☐ Email ☐ SMS ☐ Telemarketing.

If you do not wish to receive marketing and promotional communications, please call 600555522 or email: info@ajmanbank.ae.

ACKNOWLEDGEMENT AND SIGNATURE

Customer Name

Date

Mobile Number

Signature

بيان الحقائق الرئيسية لحساب زيادة لادخار

يرجى قراءة هذا المستند بعناية والتوقيع في حال فهمك التام وموافقتك على محتوى نموذج بيان الحقائق الرئيسية، المتوفر باللغتين العربية والإنجليزية. يوضح هذا النموذج أهم خصائص المنتج والمعلومات الإرشادية المتعلقة بالحسابات والأرباح والرسوم والعمولات الخاصة بهذا المنتج. ويمكنك أيضاً استخدام هذا النموذج لمقارنة المنتجات والخدمات المالية المشابهة المقدمة من المصارف الأخرى. للمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال على الرقم 600555522 أو مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني: info@ajmanbank.ae

وصف المنتج: حساب زيادة لادخار من مصرف عجمان هو حساب توفير متوافق مع الشريعة الإسلامية، قائم على مبدأ الوكالة، يُمكن المتعاملين من ادخار أموالهم وتنميتها من خلال الاستثمار في أنشطة متوافقة مع الشريعة، مع تحقيق الأرباح من الأداء الفعلي لهذه الاستثمارات.

توضيح مفاهيم الشريعة الإسلامية: يعتمد حساب زيادة لادخار على المفهوم الإسلامي للوكالة، والذي بموجبه يعين المتعامل مصرف عجمان كوكيل لاستثمار الأموال المودعة في استثمارات متوافقة مع الشريعة الإسلامية نيابة عن المتعامل.

التفاصيل	الحساب
الهيكل الشرعي	الوكالة
رسوم فتح الحساب	لا توجد رسوم
الحد الأدنى للإيداع الأولي	غير مطلوب
أهلية التقديم	مواطني دولة الإمارات المتحدة والمقيمون بصورة قانونية
العملة	الدرهم الإماراتي
الحد الأدنى لتجنب الرسوم	غير مطلوب
الرسوم الشهرية لانخفاض الرصيد عن الحد الأدنى	غير مطبقة
الحد الأدنى لمتوسط الرصيد الختامي الشهري، لتحقيق الربح	10,000 درهم
دفع الأرباح (متغير)	شهرياً (نهاية الشهر + 3 أيام)
فترة الحجز (تجميد الرصيد)	لا يوجد

MACB: متوسط الرصيد الختامي الشهري
** فترة التجميد - يوفر حساب زيادة لادخار سيولة كاملة ولا يخضع لأي فترة تجميد. ويمكن للمتعاملين الوصول إلى أموالهم أو سحبها في أي وقت، وفقاً للشروط والأحكام المعمول بها.

الرسوم والعمولات

- هذه قائمة بالرسوم الرئيسية الخاصة بهذا الحساب، ولا تشمل جميع الرسوم. للاطلاع على جميع الرسوم والعمولات، يرجى زيارة موقع المصرف: www.ajmanbank.ae
- جميع الرسوم والعمولات المذكورة أعلاه خاضعة لضريبة القيمة المضافة بنسبة 5%.

شرائح الأرباح حسب متوسط الرصيد

يتم تصنيف متوسط رصيد المتعامل وفقاً لفئات الأرصدة المبينة أدناه، وذلك لغرض تحديد توزيع الأرباح المتوقعة.

أقل من 10,000 درهم	بدون أرباح
من 10,000 إلى 99,999 درهم	الفئة 1
من 100,000 إلى 499,999 درهم	الفئة 2
من 500,000 إلى 2,999,999 درهم	الفئة 3
من 3,000,000 إلى 4,999,999 درهم	الفئة 4
من 5,000,000 فأكثر	الفئة 5

أساس احتساب الأرباح

سيتم الإعلان عن معدلات الربح من خلال القنوات الرسمية لمصرف عجمان، بما في ذلك الموقع الإلكتروني وتطبيق الهاتف المحمول، للشهر المقبل.

الصيغة: (متوسط الرصيد الختامي الشهري × معدل ربح الفئة المطبقة × عدد الأيام) ÷ 365 = الربح المستحق

مثال توضيحي

متوسط الرصيد الشهري	250,000 درهم
الفئة المطبقة	الفئة 2
معدل الربح المعلن %	1%
احتساب الربح	$(250,000 \times 1\% \times 30) / 365$
الأرباح المستحقة الدفع	205.48 درهم

ملاحظة: ملاحظة: المثال لغرض التوضيح فقط

السحب قبل نهاية الشهر (التخارج)

تطبيق آلية التخارج: لا تُحتسب الأرباح إذا أغلق المتعامل الحساب قبل نهاية الشهر.

يُتيح بند "التخارج" للمتعامل إمكانية إغلاق الحساب مبكراً. وفي هذه الحالة، إذا تم إغلاق الحساب قبل انتهاء فترة توزيع الأرباح المحددة، فلن يحق للمتعامل الحصول على أي أرباح عن تلك الفترة، ولن يُدفع سوى المبلغ الأصلي (بعد خصم أي رسوم مطبقة).



تحذير: يحتفظ مصرف عجمان بالحق في تعديل الشروط والأحكام، بما في ذلك الرسوم والعمولات، في أي وقت، وذلك من خلال تقديم إشعار خطي لمدة ستين (٦٠) يوماً إلى بيانات الاتصال المسجلة لدى المتعامل قبل أن تصبح التغييرات نافذة.	
تحذير: قد يقوم المصرف بإغلاق الحساب في الحالات التالية: 1. إذا لم يتوافق استخدام الحساب مع سياسات المصرف أو لوائح مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي. 2. إذا تم إرجاع ٤ شيكات أو أكثر بسبب عدم كفاية الرصيد. 3. قد يؤدي عدم تحديث الهوية القانونية إلى تقييد أو حظر الحساب.	
تحذير: لن يطلب المصرف منك أبداً معلوماتك السرية (كلمة المرور، رقم التعريف الشخصي لبطاقة الخصم/الائتمان) عبر الهاتف أو البريد أو الرسائل النصية. يُرجى عدم الإفصاح عن هذه التفاصيل لأي شخص.	
معلومات إضافية	
متطلبات فتح الحساب لفتح الحساب، ستحتاج إلى استيفاء بعض متطلبات إثبات الهوية وفقاً للتعليمات التنظيمية والسياسات الداخلية للمصرف. قد يشمل ذلك تقديم مستندات ومعلومات للتحقق من هويتك. وقد يُطلب منك تقديم هذه المعلومات بشكل دوري. إن جميع منتجاتنا وخدماتنا متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية. يجب قراءة شروط وأحكام المصرف (بما في ذلك أي طلبات ومستندات ذات صلة) وتطبيقها بما يتماشى مع هذه الشروط والأحكام.	عدم استخدام الحساب لفترة طويلة إذا ظل حسابك غير نشط لمدة ثلاث سنوات، فسيُعتبر حساباً خاملاً. وفي هذه الحالة، لن يُسمح بإجراء أي عمليات سحب أو خصم حتى يتم إعادة تفعيل الحساب. ولإعادة تفعيل حسابك، يُرجى زيارة أقرب فرع إليك مع إحضار وثائق هوية سارية.
الشروط والأحكام الرئيسية • يقر المتعامل ويوافق بأن أمواله سيتم استثمارها في أدوات متوافقة مع الشريعة الإسلامية. • يتم إعلان معدل الربح شهرياً مسبقاً، وهو قابل للتغيير وفقاً لتقدير المصرف. • يتحمل المتعامل جميع المخاطر المرتبطة بـ (أ) الاستثمار (والذي يشمل، لتجنب الشك، خطر الخسارة الجزئية أو الكلية لمبلغ الاستثمار)؛ و (ب) جميع أعمال المصرف كوكيل للمتعامل باستثناء تلك المخاطر الناتجة عن سوء سلوك المصرف المعتمد أو إهماله الجسيم أو إخلاله بالتزاماته بموجب اتفاقية الوكالة. • لا يكون المصرف مسؤولاً أو ملزماً تجاه المتعامل عن أي مخاطر أو خسائر فعلية تتعلق بالاستثمار (بما في ذلك أدائه) باستثناء تلك المخاطر والخسائر الفعلية (لا تشمل أي تكاليف فرصة بديلة أو تكاليف تمويل) الناتجة عن سوء سلوك المصرف المعتمد أو إهماله الجسيم أو إخلاله بالتزاماته بموجب اتفاقية الوكالة.	مسؤوليات المتعامل في حال تغيير المتعامل لعنوانه أو أرقام الاتصال الخاصة به، عليه إبلاغ مصرف عجمان عبر القنوات الرسمية. كما يجب على المتعامل الاحتفاظ بجميع المراسلات المتعلقة بحسابه بينه وبين مصرف عجمان في مكان آمن للرجوع إليها مستقبلاً. ويجب على المتعامل مراجعة كشوف الحسابات المرسلة إليه والتأكد على استلامها عند طلب المصرف ذلك.
القانون الحاكم واختصاص المحكمة تخضع شروط وأحكام هذا المنتج للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة، كما تطبقها المحكمة المختصة في دولة الإمارات العربية المتحدة، وذلك في حدود عدم تعارضها مع أحكام الشريعة الإسلامية.	القنوات المتاحة يوفر مصرف عجمان لعملائه إمكانية ومرونة إجراء معظم معاملاتهم المصرفية في الوقت الذي يناسبهم، سواء داخل دولة الإمارات العربية المتحدة أو من أي مكان في العالم، وتشمل القنوات الإلكترونية للمصرف ما يلي: • الخدمات المصرفية عبر الإنترنت • الخدمات المصرفية عبر الهاتف • الخدمات المصرفية عبر الرسائل النصية القصيرة • الخدمات المصرفية عبر الهاتف المحمول • أجهزة الصراف الآلي • أجهزة الإيداع النقدي وإيداع الشيكات ولمزيد من التفاصيل حول كل قناة، يرجى زيارة موقع المصرف: www.ajmanbank.ae
تحديث البيانات احرص دائماً على تحديث بياناتك الشخصية لدى المصرف لتجنب أي انقطاع في خدمة حسابك. وفي حال تغيير عنوانك أو أرقام الاتصال الخاصة بك، يُرجى إبلاغ مصرف عجمان عبر القنوات الرسمية. احتفظ بجميع المراسلات المتعلقة بحسابك بينك وبين مصرف عجمان في مكان آمن للرجوع إليها مستقبلاً. راجع كشوفات الحساب المرسلة إليك وأقرز باستلامها عند طلب المصرف ذلك. يمكنك تحديث بيانات هويتك القانونية المنتهية الصلاحية عبر تطبيق الخدمات المصرفية عبر الهاتف المحمول من مصرف عجمان، أو يمكنك زيارة أقرب فرع لمصرف عجمان لتحديث بياناتك.	إغلاق هذا الحساب إذا كنت ترغب في إغلاق حسابك، يرجى زيارة أقرب فرع لمصرف عجمان وتعبئة نموذج إغلاق الحساب. يرجى تسليم أي دفاتر شيكات و/أو بطاقات خصم غير مستخدمة.
السيولة وشروط الحساب لا توجد مدة محددة للحساب أو فترة تجميد. كما يمكن للمتعاملين سحب الأموال في أي وقت دون أي غرامة. ويتم احتساب الأرباح بناءً على متوسط الرصيد الختامي الشهري المحتفظ به خلال شهر الحساب.	فائض الأرباح سيتم توزيع الربح الفعلي الناتج عن الوعاء الاستثماري على المتعاملين المؤهلين. ويجوز للمصرف الاحتفاظ بأي فائض يزيد عن الربح المتوقع كرسوم أداء.
هيكل استثمار الوكالة هذا هيكل وكالة متكرر، حيث يستثمر مصرف عجمان أموال المتعامل كوكيل شهرياً. ويتم تجديد كل دورة استثمار تلقائياً في نهاية كل شهر، ما لم يسحب المتعامل الأموال أو يعلق الحساب.	التحويلات من حسابات مصرف عجمان لا يسمح هذا الحساب بالتحويلات الواردة من حسابات أخرى لدى مصرف عجمان. وقد يتم رفض أي تحويل من هذا القبول أو إعادته من قبل المصرف
فترة التراجع هي فترة زمنية (٥ أيام عمل) بعد الموافقة على المنتج و/أو الخدمة، تتيح لك إعادة النظر في عملية الشراء والانسحاب من العقد دون تكبد أي تكاليف أو التزامات أو إزعاجات غير مبررة. تبدأ فترة التراجع فور توقيع العقد. وخلال هذه الفترة، يمكنك استشارة أشخاص آخرين، بما في ذلك محام أو أي مستشار، لاتخاذ قرار محروس. وبحلول اليوم السادس من أيام العمل، يجب عليك اتخاذ قرار برفض العقد أو التفاوض على تعديله. وإلا سيظل العقد سارياً وفقاً لشروطه وأحكامه. وبناءً على ذلك، يمكنك طلب أي من الخيارات التالية من المصرف: إما أ: تزويدك بفترة تراجع مدتها ٥ أيام عمل، حيث لن يتمكن المصرف من متابعة طلبك أو عرضك أو عقدك أو معاملتك وما إلى ذلك حتى تنتهي هذه الفترة. ب: التنازل عن حق فترة التراجع والمضي قدماً فوراً في طلبك أو عرضك أو عقدك أو معاملتك وما إلى ذلك. وفي هذه الحالة يجب عليك تزويد المصرف بإشعار كتابي.	جدول رسوم مصرف عجمان للاطلاع على التفاصيل الكاملة والشروط والأحكام المطبقة، يرجى مراجعة جدول رسوم مصرف عجمان على موقع مصرف عجمان الإلكتروني. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الرابط التالي: www.ajmanbank.ae/site/tariff-of-charges-retail.html
الشكاوى والاقتراحات	
لتقديم الشكاوى والاقتراحات، يمكنك زيارة أي من فروعنا وتقديمها كتابياً أو شفهيًا إلى مسؤول خدمة المتعاملين لدينا. ويمكنكم أيضاً الاتصال بخدمة الهاتف المصرفي على الرقم 600555522 وسيسعدنا تقديم المساعدة. كما يمكنكم زيارة موقعنا الإلكتروني www.ajmanbank.ae/site/contact-us.html أو مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني info@ajmanbank.ae ولمزيد من التفاصيل حول ميثاق خدمة المتعاملين، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.ajmanbank.ae	
ملاحظة مهمة	
يجب توقيع بيان الحقائق الرئيسية هذا من قبل ممثل المصرف والمتعامل قبل الاستفادة من المنتج و/أو الخدمة المالية. ويجب على المصرف تزويدك بنسخة من المستند الموقع للاطلاع عليه وحفظه في سجلاتك في أي وقت خلال فترة التعامل، أو بناءً على طلبك.	



التسويق والترويج – الاتصالات

أوافق على تلقي رسائل ترويجية/تسويقية/متعلقة بالمنتجات من مصرف عجمان ☐ نعم ☐ لا

قنوات التواصل المفضلة (إن كانت الإجابة نعم): ☐ البريد الإلكتروني ☐ الرسائل النصية القصيرة ☐ التسويق عبر الهاتف

إذا كنت لا ترغب في تلقي رسائل تسويقية وترويجية، يرجى الاتصال على الرقم 600555522 أو مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني: info@ajmanbank.ae

الإقرار والتوقيع

اسم المتعامل	التاريخ
رقم الهاتف	التوقيع